

الرقم : 1449 / 107 / 2024

التاريخ : 31 / 12 / 2024

الموافق : 30 / جمادى الآخر / 1446

**تعميم Circular**

رقم ( 175 ) No

Honorable Members of the ASE

السادة أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Please be informed that the brokerage firm, Jordanian Saudi Emirates Financial Investment, will be suspended effective 02/01/2025, pursuant to the decision of the ASE's Board of Directors dated 25/7/2024 by virtue of the provisions of Article (21/b) of the Membership By-law. The suspension is due to the broker's failure to meet certain technical requirements outlined in the Documentation of the Administrative and Technical Requirements and the expiration of the granted grace period for this purpose.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف الوسيط الشركة الأردنية السعودية الإماراتية للاستثمارات المالية اعتباراً من تاريخ 02/01/2025، بموجب قرار مجلس إدارة البورصة المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 25/07/2024 استناداً إلى أحكام المادة (21/ب) من نظام العضوية، وذلك بسبب عدم الالتزام بتلبية عدد من المتطلبات الفنية المنصوص عليها في وثيقة المتطلبات الإدارية والفنية الواجب توفرها في شركات الوساطة، وانتهاء المهلة الممنوحة له لهذه الغاية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer